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Abstract (en)
[origin: US2023136262A1] A flat steel product for production of a sheet metal component by hot forming includes a steel substrate consisting of
a steel including 0.1-3% by weight of Mn and optionally up to 0.01% by weight of B, an aluminium-based coating disposed on at least one side of
the steel substrate. A coating here has an applied layer weight of 15-30 g/m2. In addition, the coating has an Al base layer consisting of 1.0-15%
by weight of Si, optionally 2-4% by weight of Fe, 0.1-5.0% by weight of alkali metals or alkaline earth metals, and optional further constituents, the
contents of which are limited to a total of not more than 2.0% by weight, and aluminium as the balance.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Stahlflachprodukt zur Herstellung eines Blechbauteils durch Warmumformen, aufweisenda) ein Stahlsubstrat, das aus
einem Stahl, der 0,1-3 Gew.-% Mn und optional bis zu 0,01 Gew.-% B aufweist, besteht undb) einen auf mindestens einer Seite des Stahlsubstrats
angeordneten Überzugs auf Aluminium-Basis.Hierbei weist der Überzug ein Auflagengewicht von 15-30 g/m^2 auf. Weiterhin weist der Überzug eine
Al-Basisschicht auf, die aus 1,0 ― 15 Gew.-% Si, optional 2-4 Gew.-% Fe, 0,1 - 5,0 Gew.-% Alkali- oder Erdalkalimetalle, und optionalen weiteren
Bestandteilen, deren Gehalte in Summe auf höchstens 2,0 Gew.-% beschränkt sind, und als Rest Aluminium besteht.
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